
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 

ÖSTRA VÄGFÖRENING 20120524 
 

1. I ordinarie ordförandes frånvaro öppnade vice ordföranden mötet. 
2. Närvarande.  Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte Andersson,   

Bengt Jemsö och Erika Conradsson. 
3. Dagordningen godkändes. 
4. Genomgång av föregående protokoll. 
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns 10 obetalda 

vägavgifter. En första påminnelse har skickats ut. 
6. Skrivelser: 

- Från en boende angående hastigheten på våra gator och detta med farthinder. 
Föreningen har köpt in ett flyttbart farthinder som tas bort under 
vintersäsongen och var det placeras till nästa vår är en öppen fråga. (Vi har 
ytterligare ett något mindre/enklare hinder till låns och ev. förvärvar vi detta 
också.)  

7. Rapporter: 
- Målning kommer att genomföras under v. 22. 
- Lagning av ”potthål” är genomförd. 

8. Belysning vid gång- och cykelvägen från Stugvägen in mot gymnastiksalen. Föreningen har 
fått in en offert som vi tycker är för dyr. Vi ska begära att få den specificerad samt ta 
in offerter från fler entreprenörer. Vi ska också undersöka om vi kan få något bidrag 
från kommunen eftersom det är en skolväg.  

9. Övriga frågor: 
- Gång-och cykelvägen från fotbollsplanen ut till Finspångsvägen håller på att växa 

igen av sly. Även vid andra platser på området behöver sly/nedhängande grenar 
tas bort.  

- Det har blivit uppsnyggat, men ännu finns en del skräp kvar i det smala 
grönområdet mellan Kyrkbacken och Finspångsvägen. 

- Till nästa möte ska vi ha skaffat information om hur långt arbetet med 
fotbollsplanen m.m. har kommit. 

10. Nästa styrelsemöte äger rum dagen den torsdagen den 23/8 kl. 19.30 hos Bengt Jemsö. 
 
 
 
 

 
 
Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/ 
 

 


